

New Exchange Council at EEX

Trading participants of the European Energy Exchange (EEX) have elected the new members of the Exchange Council, to serve for three years. The Exchange Council supervises the Exchange's Management Board, provides guidance concerning the future development of the organisation, as well as approves and, if necessary, amends exchange rules and regulations. The Chairman and Deputy Chairman will be appointed in the constituent meeting on 12 June 2024.

The 24 new members of the Exchange Council will represent four groups as follows:

Producers, suppliers, processors and distributors	Members of the EEX clearing house, European Commodity Clearing (ECC)	Trading companies, financial service providers and banks	Commercial consumers
Marco Centofanti (ENI Global Energy Markets S.P.A.)	Stela Gerova (BNP Paribas S.A.)	Adrian Simionescu (S.S.I.F. Vienna Investment Trust S.A.)	Michael Bonde (Uniper Global Commodities SE)
Jens Göbel (CEPSA GAS Y ELECTRICIDAD S.A.)	Vincent van Lith (ABN AMRO Clearing Bank N.V.)		Dominique Both (SEFE Marketing & Trading Limited)
Igal Madar (ENGIE Global Markets SAS)			Jan Brübach (MVV Trading GmbH)
Thomas Nilsson (Alpiq AG)			Paul Dawson (RWE Supply & Trading GmbH)
Tim Pirnay (E.ON Energy Markets GmbH)			Torsten Frank (Trading Hub Europe GmbH)
David Poupě (ČEZ, a.s.)			Feridoun Kademi (EWE TRADING GmbH)

Marco Saalfrank (AXPO Solutions AG)			Manfred Knabl (VERBUND Energy4Business GmbH)
Giacomo Schiro (EDF Trading Limited)			Edgar Lange (Vitol S.A.)
Stefan Sewckow (BKW Energie AG)			Cedric Le Tallec (TrailStone Renewables GmbH)
Dominic Ursino (Enel Global Trading S.p.A.)			
Bernhard Walter (EnBW Energie Baden- Württemberg AG)			
Jens Wimschulte (Vattenfall Energy Trading GmbH)			

The **Exchange Council of EEX** is an official body of the exchange under the German Exchange Act. The Board consists of a total of 24 members, who are elected from among the trading participants in four electoral groups in order to adequately represent the various business communities. The Exchange Council primarily advises and controls the Management Board of the Exchange and adopts the Exchange's rules and regulations. In addition, the body appoints and supervises the Management Board of the Exchange and appoints the Head of Market Surveillance.

The **European Energy Exchange (EEX)** is a leading energy exchange which builds secure, successful and sustainable commodity markets worldwide – together with its customers. As part of EEX Group, a group of companies serving international commodity markets, it offers contracts on power, natural gas and emission allowances as well as freight and agricultural products. EEX also provides registry services as well as auctions for guarantees of origin, on behalf of the French State. More information: www.eex.com

Contact:

EEX Public Relations

T +49 341 2156-300

presse@eex.com | www.eex.com

Neuer EEX Börsenrat gewählt

Die Handelsteilnehmer der European Energy Exchange (EEX) haben die neuen Mitglieder des Börsenrats für eine Amtszeit von drei Jahren gewählt. Der Börsenrat überwacht die Börsengeschäftsführung, berät über die zukünftige Entwicklung der Organisation und genehmigt und ändert bei Bedarf das Regelwerk der Börse. Der Vorsitzende und der stellvertretende Vorsitzende des Börsenrats werden in der konstituierenden Sitzung am 12. Juni 2024 ernannt.

Die 24 neuen Mitglieder des Börsenrats werden die folgenden vier Gruppen vertreten:

Erzeuger, Lieferanten, Verarbeiter und Versorger	Mitglieder des Clearinghauses der EEX, European Commodity Clearing (ECC)	Handelsunternehmen, Finanzdienstleistungs- und Kreditinstitute	kommerzielle Verbraucher
Marco Centofanti (ENI Global Energy Markets S.P.A.)	Stela Gerova (BNP Paribas S.A.)	Adrian Simionescu (S.S.I.F. Vienna Investment Trust S.A.)	Michael Bonde (Uniper Global Commodities SE)
Jens Göbel (CEPSA GAS Y ELECTRICIDAD S.A.)	Vincent van Lith (ABN AMRO Clearing Bank N.V.)		Dominique Both (SEFE Marketing & Trading Limited)
Igal Madar (ENGIE Global Markets SAS)			Jan Brübach (MVV Trading GmbH)
Thomas Nilsson (Alpiq AG)			Paul Dawson (RWE Supply & Trading GmbH)
Tim Pirnay (E.ON Energy Markets GmbH)			Torsten Frank (Trading Hub Europe GmbH)
David Poupě (ČEZ, a.s.)			Feridoun Kademi (EWE TRADING GmbH)

Marco Saalfrank (AXPO Solutions AG)			Manfred Knabl (VERBUND Energy4Business GmbH)
Giacomo Schiro (EDF Trading Limited)			Edgar Lange (Vitol S.A.)
Stefan Sewckow (BKW Energie AG)			Cedric Le Tallec (TrailStone Renewables GmbH)
Dominic Ursino (Enel Global Trading S.p.A.)			
Bernhard Walter (EnBW Energie Baden- Württemberg AG)			
Jens Wimschulte (Vattenfall Energy Trading GmbH)			

Der **Börsenrat der EEX** ist ein Börsenorgan im Rahmen des Börsengesetzes. Das Gremium besteht aus insgesamt 24 Mitgliedern, die aus dem Kreis der Handelsteilnehmer in vier Wahlgruppen gewählt werden, um die verschiedenen Wirtschaftskreise angemessen zu repräsentieren. Der Börsenrat berät und überwacht die Börsengeschäftsführung und verabschiedet das Regelwerk der Börse. Darüber hinaus bestellt und überwacht das Gremium die Börsengeschäftsführung und beruft den Leiter der Handelsüberwachungsstelle.

Die **European Energy Exchange (EEX)** ist eine führende Energiebörse, welche weltweit sichere, liquide und nachhaltige Commodity-Märkte entwickelt – gemeinsam mit ihren Kunden. Als Teil der EEX Group, einer auf internationale Commodity-Märkte spezialisierten Unternehmensgruppe, bietet die EEX Kontrakte auf Strom, Erdgas und Emissionsberechtigungen sowie Fracht- und Agrarprodukte an. Zusätzlich stellt die EEX Registerdienstleistungen zur Verfügung und führt Auktionen für Herkunftsnachweise im Auftrag des französischen Staates durch.

<https://www.eex.com/de/>

Kontakt:

EEX Public Relations

T +49 341 2156-300

presse@eex.com | www.eex.com